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Aanwezig zijn: 

Dhr. E. Schaap (voorzitter), dhr.  R.P.J. van den Berg (D66), dhr. B.A. van den Berg (PvdA), dhr. J.E. 

Geersing (ChristenUnie), dhr. C.J.M. Goossens (PvdA), dhr. W.P.Keur (VVD), dhr.  J. Kramer (VVD),  

mw. I. Maters-Meuleman (CDA), dhr. W.E. van der Meulen (VVD), dhr. P.T.J. Pels (PvdA), dhr. R. 

Spriensma (CDA), dhr. J.N. Simonse (SGP), mw. M.P.M.M. van der Wee (GroenLinks), dhr. L.J.J. Caniëls 

(commissiegriffier).  

 

Afwezig zijn:  

Mw. M. Ruhe (PvdA), dhr. N. Demirbilek (SP) en dhr. J. Jongsma (ONS Flevoland). 

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van Gedeputeerde Staten: de heren W.G. de Raad en A.L. Greiner. 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder de heer H. Pluckel van Regio 

Randstad. De heer Demirbilek (SP) is wegens ziekte afwezig. Mevrouw Ruhe (PvdA) en de heer Jongsma 

(ONS Flevoland), hebben zich afgemeld.  

GroenLinks zegt dat fractiemedewerker Paul van Waasen de commissievergadering bijwoont. 

De voorzitter constateert dat het bezoek van de Commissie Werk hedenmiddag aan Recron geen doorgang 

heeft gevonden. Het ligt inhoudelijk gezien meer voor de hand de Commissie Omgevingsplan een bezoek te 

laten brengen. Een nieuwe datum wordt gepland. 

De uitnodiging voor de bijeenkomst over de N23 voor 22 juli is verzonden op 20 april, zo heeft de griffie 

uitgezocht. Vermoedelijk heeft de lange uitnodigingsperiode veroorzaakt dat de bijeenkomst op de 

achtergrond is geraakt waardoor zo weinigen aanwezig waren op de bijeenkomst. 

De griffie heeft eveneens uitgezocht dat het rapport van de commissie Nouwen in eerste instantie alleen is 

toegestuurd aan de leden van de commissie en op 1 en 4 juli ook aan de burgerleden van deze commissie. 

Koningin Beatrix bezoekt de provincie Flevoland op 27 september in het kader van haar 25-jarig 

regeringsjubileum. 

 

De commissieleden hebben de gelegenheid een bezoek te brengen aan Brussel. De voorzitter nodigt de 

heer Pluckel uit een toelichting te geven. 

De heer Pluckel geeft een toelichting op het programma, dat op papier is uitgedeeld.  

De VVD doet de suggestie de onderwerpen meer aan te laten sluiten bij de actualiteit dan dat bij het vorige 

werkbezoek het geval was. De voorzitter doet de suggestie om ook een toelichting te geven op de 

‘proceskant’; hoe een en ander tot stand komt is niet altijd duidelijk.  

De heer Pluckel neemt de suggesties mee. 

De commissie stemt in met het programma. 

 

2. Vaststellen agenda 

De PvdA geeft, ondanks de vertrouwelijke notitie over het onderwerp, te kennen wel over het onderwerp 

Flevolands Bureau voor Toerisme te willen praten, nu of in een volgende vergadering.  

De commissie stemt hiermee in. 

De agenda wordt vastgesteld. 



2 

 

3. Verslag van de vergadering 

a. Van de Commissie Werk van 7 juli 2005 

Er zijn geen schriftelijke opmerkingen binnen gekomen. Er zijn geen opmerkingen tijdens de vergadering. De 

commissie stelt het verslag ongewijzigd vast. 

b. Lijst van Toezeggingen 

Punt 1, Actieplan Starters: onderwerp komt terug. 

Punt 2, Startnotitie Schiphol Almere: afvoeren. 

Punt 3, Discussie inzake Zuiderzeelijn: vervalt. 

Punt 4, Notitie inzake kenniscentra: op agenda in oktober. 

Punt 5, Nota REOF: op agenda in oktober. 

Punt 6, Nota internationalisering: op agenda in oktober. 

Punt 7, Notitie niet jaarlijks wegenonderhoud: op agenda in oktober. 

 Punt 8, Werkbezoek aan toerisme- en recreatieprojecten: later. 

Punt 9, Beslisdocument N23: ongewijzigd, december. 

Punt 10, Reactie college op notitie jonge boeren: oktober. 

Punt 11, Onderzoek griffie uitnodiging 22 juni 2005: afvoeren. 

Punt 12, Onderzoek griffie ontvangst rapport commissie Nouwen: afvoeren. 

 

De voorzitter meldt dat de VVD in de persoon van de heer Keur via de griffie een notitie over intensieve 

veehouderij heeft verspreid met het verzoek deze in oktober te behandelen. 

Gedeputeerde De Raad zegt dat in november een sectornota behandeld wordt die als bouwsteen dient voor 

het Omgevingsplan en waarbij de notitie over intensieve veehouderij betrokken kan worden. De sectornota 

komt in ieder geval bij in de Commissie Ruimte aan de orde. Zijn suggestie is ook de Commissie Werk beide 

stukken te laten behandelen. 

De commissie stemt in met de behandeling van de sectornota en de notitie over intensieve veehouderij in 

november. 

 

4. Mededelingen voorzitter / Presidium / griffie 

a. Hoorzitting actoren OV-visie. 

De voorzitter zegt dat de commissieleden voor de bijeenkomst worden uitgenodigd. De bijeenkomst is vooral 

bedoeld voor ervaringsdeskundigen uit verschillende sectoren uit de samenleving en niet zoveer voor het 

publiek. 

De voorzitter deelt mee dat de notitie over beleidseffectmeting niet vanavond in deze commissie behandeld 

zal worden. Het presidium heeft geconstateerd dat beleidseffectmeting ook vooral een capaciteitsvraag is. 

Hier moet eerst duidelijkheid over komen. Daarna kan een notitie behandeld worden. 

 

5. Portefeuillehouder W.G. de Raad 

a. Mededelingen 

1. Stand van zaken Zuiderzeelijn 

Gedeputeerde De Raad deelt mee dat over de Zuiderzeelijn een mededeling is verspreid alsmede een  

Nieuwsflits van de Projectorganisatie Zuiderzeelijn. Hiervan kan kennis worden genomen.  

 

2. Platform bereikbaarheid Noordvleugel  

Gedeputeerde De Raad zegt dat over de Nota Mobiliteit een notitie is verspreid waarin specifiek met de  

 Flevolandse bril naar het onderwerp wordt gekeken. Aan de nota wordt door meerdere partijen in het land  

verder gewerkt. Hij verwacht niet dat sprake zal zijn van strijdigheid met provinciale plannen. 

 

3. Vorstschade  

Gedeputeerde De Raad zegt dat over de vorstschade een mededeling is verspreid. De brief van minister 

Veerman aan de Tweede Kamer over het onderwerp wordt uitgereikt. Hij hoopt dat de Tweede Kamer de 

minister tot meer soepelheid kan stimuleren. Van provinciale steun kan geen sprake zijn. Wel wordt 

onderzocht of een bijdrage kan worden gegeven van €20.000,-  voor een sectorplan voor het uitvoeren van 

scans bij de getroffen fruittelers.  

GroenLinks vraagt of door de aanpak van het rijk bedrijven over de kop zullen gaan. Gedeputeerde De Raad  

verwacht dat dit het geval zal zijn; er zijn door de vorst geen of weinig inkomsten terwijl de kosten wel  

doorgaan. De minister lijkt dit te accepteren. Het is de rede dat de Tweede Kamer is benaderd, de  

tuindersvrouwen spelen hierin een goede rol. Bij voorkomende gelegenheden spreekt hij de minister op het  

onderwerp aan, samen met dat andere Flevolandse onderwerp, de visserij.  

 

b. Ter bespreking 

1. Agenda voor de Provinciale nota Mobiliteit 

De VVD constateert dat wat in de commissievergaderingen is besproken in de nota is terug te vinden. De  

fractie hecht er aan nog eens te zeggen dat de groei van de mobiliteit richtinggevend moet zijn. Dat de nota  
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stelt dat aanleg van infrastructuur voorwaarde is voor economische versterking van Flevoland heeft 

eveneens  

de instemming van de fractie. Voorts wordt bepleit om de verbinding Alkmaar-Enkhuizen-Lelystad-

Harderwijk  

speciaal te benoemen, mede in verband met de toeristische waarde van de route. 

Groenlinks vraagt of het niet zo is dat deze verbinding fysiek al aanwezig is. 

De VVD antwoordt dat het er om gaat dat de bestaande verbinding zich verder moet kunnen ontwikkelen en  

Intensiever gebruikt moet kunnen worden. 

CDA vindt het een goede nota. De fractie is het eens met de opmerking van de VVD over de toeristische as. 

Er is  

extra aandacht nodig voor de Gooise Weg bij uitbreiding van het vliegveld. 

PvdA vindt het een goede nota. Misschien is de nota wel te volledig; het gaat ten slotte om een 

discussienota.  

Waarom heeft de provincie een taak bij het sociaal veiliger maken van bushokjes? De stelling in de nota, op  

pagina 21, dat ‘gratis openbaar vervoer niet aan de orde is’, gaat de fractie te ver. Daarover wordt eerst de  

discussie gevoerd, zoals afgesproken. De fractie zegt hierin nog geen keuzes te hebben gemaakt. In het  

algemeen wil de fractie meer aandacht voor het openbaar vervoer. Voorts valt op dat het openbaar vervoer  

over water niet aan de orde komt. 

SGP heeft nu geen opmerkingen en bewaart haar inbreng voor de discussie. 

GroenLinks sluit zich aan bij de opmerkingen van de PvdA over het gratis openbaar vervoer. De fractie wil 

ook  

een afweging over het vaarverkeer, het toeristische en het bedrijfsmatige, in verband met het openen van  

bruggen dat stremmend werkt voor het wegverkeer.   

D66 vindt het een goede nota en wil graag het onderwerp vervoer over water toevoegen. 

Gedeputeerde De Raad vindt de opmerking van de VVD over de toeristische as terecht maar zegt dat dit  

inhoudelijk  en de discussie daarover aan de orde komt in het Omgevingsplan.  

De PvdA zegt dat de Commissie Ruimte vindt dat de discussie hierover in de staten gevoerd zal moeten 

worden.  

Gedeputeerde De Raad zegt dat de Gooise weg in de programmering is opgenomen, maar dat nu nog niet  

duidelijk is wat de capaciteitsvraag zal zijn.  

Sociale veiligheid in bushokjes zal geen discussie opleveren en het kan korter of langer in de nota aan de 

orde  

komen, maar het hoort er bij. Veiligheid is een aspect van het verkeer.  

Wel of geen gratis openbaar vervoer? De gedeputeerde heeft zich er nooit over uitgelaten er voor of tegen te  

zijn. Zijn enige inmenging in de discussie tot op heden is, dat hij heeft gezegd wat de kosten van gratis  

openbaar vervoer zijn. Volgens hem hebben de Staten in een brainstormsessie vastgesteld dat gratis 

openbaar 

 vervoer in verband met de kosten van 120 miljoen euro niet haalbaar is. Wel hebben de Staten aangegeven 

dat  

gekeken moet worden naar gratis openbaar vervoer voor bepaalde momenten van de dag en bepaalde  

doelgroepen. Als de Staten wat anders aangegeven hebben, moet ook deze nota op dit punt aangepast  

worden. De nota spreekt namelijk over een ‘totaalsysteem’ van gratis openbaar vervoer dat niet mogelijk is. 

De ChristenUnie vindt dat er niet vanuit moet worden gegaan dat de provincie de kosten draagt.  

Gedeputeerde De Raad herinnert aan de conclusie van de brainstormsessie dat het verkrijgen van gelden 

van derden voor een totaalsysteem van gratis openbaar vervoer niet realistisch is. Voor onderdelen van het 

openbaar vervoer zou dat anders kunnen zijn. 

Het is een omissie dat het openbaar vervoer over water uit de nota is weggevallen. 

Hij is het er mee eens dat stremmingen voor het wegverkeer als gevolg van vervoer over water een 

onderwerp  

zijn om te bespreken. Daar biedt de nota ook de gelegenheid voor. 

 

2. Bio-ethanol 

De ChristenUnie is tevreden dat de door haar ingediende motie over dit onderwerp breed is opgepakt door 

het  

college. Het is goed om er naar te blijven streven dat gebruik van bio-ethanol haalbaar wordt. Zo kan de prijs  

van suikerbieten nu te hoog zijn, maar ze kan ook dalen. Zo’positieve wending laat nu bijvoorbeeld de  

voorgenomen verlaging van accijns op bio-ethanol zien. 

De VVD constateert dat door de voorgenomen accijnsverlaging de kansen voor bio-ethanol sterk zijn  

toegenomen. De fractie geeft het college een pluim voor wat zij tot nu toe gedaan heeft op dit punt. Toch  

vraagt zij of in het kader van de begroting voor het jaar 2006 geen extra inspanningen kunnen worden 

gedaan  

gezien de toegenomen kansen door de accijnsverlaging en de technische mogelijkheden om bio-

brandstoffen  

te produceren. 
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De PvdA vindt dat de motie goed is opgepakt door het college. De fractie heeft de motie ondersteund 

vanwege  

de verbreding van het economisch draagvlak van de provincie, de verbetering van het milieu en vanwege 

het  

innovatieve karakter. De daad mag bij het woord gevoegd worden. Zou het de provincie niet sieren als zij 

haar  

eigen voertuigen op biobrandstoffen kan laten rijden? Moet die eis ook niet gesteld worden bij de  

aanbesteding van openbaar vervoer? Een van de speerpunten in het Europese programma is duurzame 

energie.  

Ook hier kunnen bruggen geslagen worden. De fractie voelt voor de extra inspanningen zoals de VVD 

voorstelt. 

De SGP vindt de aanpak van het college positief hoewel ze wel met een nuchter en vooral kritisch oog wil  

blijven kijken. In hoeverre klopt het dat twee ondernemers in Lelystad plannen hebben met biobrandstoffen? 

Het CDA is ingenomen met de aanpak. Succes is soms een kwestie van tijd. Misschien komt het eerder dan  

verwacht. Graag aandacht voor aanpak met het bedrijfsleven. Wellicht is een vergistinginstallatie een optie.  

De fractie is voor extra inspanningen zoals de VVD voorstelt.  

D66 vindt de uitwerking goed maar vraagt zich af of de provincie wel groot genoeg is voor een succesvolle  

aanpak. De fractie staat achter de suggestie van de PvdA voor gebruik van biobrandstoffen in het openbaar  

vervoer. 

GroenLinks is blij met de aanpak. De suggestie van de VVD moet wel eerst in de totale fractie besproken  

worden maar lijkt erg sympathiek.  

De voorzitter zegt dat hij aangenaam verrast is over de aanpak van de motie. Er is nu sprake van een 

kanteling  

ten aanzien van wat mogelijk is.  

Gedeputeerde De Raad zegt dat ondanks de positieve ontwikkelingen de realiteit niet uit het oog moet 

worden  

verloren. Het is uiteindelijk de markt die het moet doen. Er is sprake van ondernemersinitiatieven maar dat  

heeft nog niet geleid tot concrete ondernemingsplannen.  

Duidelijk is geworden dat Flevolandse gewassen ten behoeve van de productie van biobrandstof moeilijk  

concurreren, bijvoorbeeld met producten uit Groningen omdat daar gewerkt wordt met premies voor  

braaklegging. Opgeteld ligt het hier financieel en waarschijnlijk ook teelttechnisch moeilijker.  

Mogelijk kan vergisting een optie zijn, waarbij Flevolandse restproducten gebruikt worden. Maar een 

dergelijk  

productieproces heeft een schaal waardoor grootschalige import uit het buitenland nodig is.  

Bij investeringen in een fabriek moet gedacht worden aan een bedrag als 120 miljoen euro. Daar kan de  

provincie in de sfeer van de begroting niet aan bijdragen. Als werkelijk sprake is van een kansrijk initiatief 

moet  

gekeken worden naar de strategische reserve van de provincie. 

De suggestie voor het daadwerkelijke gebruik van biobrandstoffen in deze provincie is niet onbekend. Er 

wordt  

al jaren over gesproken met het vervoersbedrijf. Maar ook hier moet met de realiteit rekening worden  

gehouden. Een bus op biobrandstof moet wel ergens biobrandstof kunnen tanken. 

Er wordt rekening gehouden met de mogelijkheden van het Europese programma.  

De VVD constateert dat de gedeputeerde zegt afhankelijk te zijn van concrete, externe initiatieven. Is het 

dan  

niet nodig om de inspanningen door middel van acquisitie op te voeren? Misschien moet daar nog eens 

goed  

over nagedacht worden. Wat kan de OMFL hier voor betekenis hebben? Door regelgeving moet het gebruik 

van  

biobrandstof toenemen; er is sprake van een gat in de markt. Daar moet Flevoland bij zijn. 

Gedeputeerde De Raad antwoordt dat de benodigde financiële inspanningen te groot zijn voor de provincie.  

Bovendien acht hij het uitgesloten dat grote ondernemingen hun bedrijf willen verplaatsen naar Flevoland. 

Ze  

staan niet op de stoep. De activiteiten die de provincie nu onderneemt zijn voldoende om in te spelen op  

kansen die zich voordoen.  

 

c. Vragenronde 

Het CDA vraagt naar aanleiding van het ongeluk op de Gooise Weg/Eemmeerdijk of toch niet nog extra  

maatregelen voor de veiligheid genomen kunnen worden. Gedeputeerde De Raad zegt dat alle mogelijke  

maatregelen genomen zijn.  

 

5. Portefeuillehouder A. L. Greiner 

a. Mededelingen 

Gedeputeerde Greiner geeft een toelichting op de vertrouwelijke notitie over het Flevolands Bureau voor 

Toerisme.  
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(opmerking griffie: verwezen wordt naar een Kabinet-bijlage bij dit verslag). 

 

b. Ter bespreking  

1. Houtskoolschets Flevoland en de structuurfondsen 2007-2013, zie Commissie Bestuur, agendapunt 6.c.1 

De voorzitter: dit punt stond abusievelijk bij de agendapunten van gedeputeerde De Raad maar het hoort bij 

dit  

punt. 

Gedeputeerde Greiner zegt dat het economisch beleid van staatssecretaris Van Gennip is gericht op 

kansrijke  

gebieden. Deze opvatting vindt in Brussel steeds meer weerklank. Deze schets speelt daarop in en het geeft 

aan  

dat er nog veel te doen is in Flevoland. Het moet zowel Den Haag als Brussel er van overtuigen dat in 

Flevoland  

veel succes is te behalen.  

Het CDA wijst op het project IVVR dat in het kader van de Vrijetijdseconomie (punt 6 blz 10) ook veel kan  

betekenen. 

De PvdA constateert dat de belangrijkste uitdaging is het benutten van de kansen en mogelijkheden en dat 

er  

gelukkig veel ervaring is binnen de organisatie met Europa. De fractie wijst nogmaals op de mogelijkheden 

en  

kansen van biobrandstof in het kader van het Europese Programma. 

De VVD vindt het stuk een goed verhaal. Sluit de clusterstrategie nog aan bij het REOF? 

Gedeputeerde Greiner zegt dat dit stuk nooit volledig kan zijn. Zowel ten aanzien van IVVR en 

duurzaamheid 

 zijn aantrekkelijke mogelijkheden aanwezig. De kans bestaat dat Flevoland geen apart Europees 

programma  

krijgt maar moet meedraaien in een Nederlands programma. Dat hoeft geen nadeel te zijn. Van alle 

Europees  

geld dat naar Nederland gekomen is de afgelopen vijf jaar, is slechts 5% naar Flevoland gegaan. 

Vanzelfsprekend moet er consistentie zijn met het REOF. Dat is ook te realiseren.  

VVD: blijft de cluster life sciences overeind? 

Gedputeerde Greiner: ja, vanuit een andere invalshoek, als ‘economisch thema’ in het kader van de Nota  

Ruimte. 

 

2. Arbeidsmarktbeleid – 1
e
 halfjaarlijkse evaluatie 

GedeputeerdeGreiner zegt dat stuk opzettelijk kort is gehouden. Een opmerkelijk gegeven is dat het CWI 

door  

interne omstandigheden sinds het voorjaar geen arbeidsmarktcijfers meer levert.  

Het CDA vraagt of het project ‘2.5 allochtone moeders’ niet uitgebreid kan worden tot allochtonen in het  

algemeen. 

De VVD constateert dat de doelstellingen wel zijn opgenomen maar niet altijd de resultaten. Evenmin zijn de  

financiële cijfers in het samenvattend overzicht overal ingevuld. Is de financiering nog niet rond? 

De PvdA mist de doelstelling om regelmatig op te roepen tot melding van vacatures. In hoeverre worden  

vacatures gemeld?  

GroenLinks suggereert dat medewerkers CWI meer moeten netwerken met ondernemers op bijeenkomsten  

van lokale bedrijvenkringen.  

 Gedeputeerde Greiner zegt dat het moeilijk is om met allochtonen in contact te komen. Het idee om de 

school  

als sociaal kanaal te gebruiken leidt vooral tot contact met de moeders. Daarna kunnen wellicht andere  

stappen genomen worden. De VVD heeft gelijk met haar opmerking over de resultaten. Die worden in de  

volgende rapportage opgenomen. Het samenvattend overzicht geeft de planning weer. Zo gauw bedragen  

bekend zijn worden deze opgenomen.  

Er zijn verschillende acties gericht op vacaturewerving, maar er is geen instrument om dit af te dwingen. Op  

zijn verzoek is het CWI lid geworden van de bedrijvenkringen om het netwerken te bevorderen. 

 

c. Vragenronde 

De VVD zegt op het nieuws gehoord te hebben dat op een bedrijventerrein een bijzonder hotel is gevestigd. 

Is  

de provincie hiervan op de hoogte? 

Gedeputeerde Greiner zegt dat de provincie horeca op bedrijventerreinen niet wenselijk vindt. Het gaat 

echter  

om een andersoortige vestiging waarin de provinciale regels niet voorzien.  

 

7. Presidium 

Geen punten. 
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8. Rondvraag 

De VVD vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot het vliegveldbezoek. 

De voorzitter antwoordt dat het presidium met het onderwerp bezig is. Het hangt in de lucht, de commissie  

hoort er meer van.  

 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 2005, 

de griffier,                             de voorzitter, 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN         

Commissie Werk 

        Stand per 15-09-2005 

Nr. Datum cie Onderwerp/toezegging - actie Door Afdoen per 

     

1. 22-01-2004 Actieplan starters 2004-2007 

- De koppeling tussen starters en 

bedrijfsopvolging onderzoeken 

- Halfjaarlijks de voortgang terugkoppelen 

(financieel) op o.a. categorieën 

imago/promotie, onderwijs en begeleiding 

GS Elk half jaar 

2. 17-03-2005 Notitie inzake kenniscentra ter ondersteuning van de 

clusterstrategie. 

 

GS/Commissi

e 

13 oktober 2005 

3. 21-04-2005 Nota REOF GS 13 oktober 2005 

4. 21-04-2005 Nota internationalisering GS 13 oktober 2005 

5. 21-04-2005 Notitie inzake niet jaarlijks wegenonderhoud GS 13 oktober 2005 

6. 19-05-2005 Werkbezoek cie. .werk en projectcommissie 

omgevingsplan aan toerisme en recreatieprojecten 

 

Griffie/gs/ 

recron 

Nieuwe datum 

iom met recron 

en  griffie te 

bepalen 

7. 07-07-2005 Beslisdocument inzake N23 GS 15 december 

2005 

8. 07-07-2005 Reactie college op notitie Jonge Boeren (stand van 

zaken uitvoering CDA motie R 

voorjaarsbeschouwingen) 

GS 13 oktober 2005 

9. 15-09-2005 Sectornota /VVD-notitie intensieve veehouderij GS 17 november 

2005 

10. 15-09-2005 Notitie beleidseffectmeting cie werk griffie Afhankelijk van 

besluitvorming 

presidium over 

volgorde 

onderwerpen en 

inzet capaciteit 

griffie 

 

 

 
 

 


